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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Semjén Zsolt, nemzetpolitikáért, 
nemzetiségpolitikáért, egyházpolitikáért és egyházdiplomáciáért felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Korlátozzák-e a Tiktok-ot az Ön által vezetett 
minisztériumban? " 

Tisztelt Miniszter Úr!
 

Az  LMP-Magyarország  Zöld  Pártja  országgyűlési  képviselőcsoportja  kezdeményezte  az
informatikai  biztonsági  törvény  módosítását.  Az  informatikai  biztonsági
 törvény módosításával érnénk el azt, hogy törvény hatálya alá tartozó állami és önkormányzati célt
szolgáló  informatikai  rendszerek  egészére  betiltsák  a Tiktok szolgáltatás
 telepítését és használatát.

 

Kiberbiztonsági  szervezetek  évek  óta  arra  hívják  fel  a  figyelmet,  hogy a Tiktok videómegosztó
alkalmazás  hozzáfér  a  felhasználók névjegyzékéhez,  naptáraihoz,  éppen aktuális  helyzetéhez  és
helymeghatározásához, felismeri, követi és gyűjti online viselkedési szokásait. Miután tudjuk, hogy
platform tulajdonosi szerkezetében ezer szálon kötődik a kínai kormányhoz és a kínai kommunista
párthoz, nem ördögtől való gondolat, hogy a felhasználók személyi adatai eljuthatnak a kínai állami
szervekhez, hírszerzési központokhoz. Ez pedig komoly nemzetbiztonsági aggályokat vet fel.

 

A teljesség igénye nélkül a kormányzati, állami közigazgatásban használt eszközökön letiltották a
platform  használatát:  Nagy  Britanniában,  Belgiumban,  Franciaországban,  Szlovákiában  a
törvényhozás  belső  hálózatáról,  Kanadában,  Ausztráliában  és  több  államban  az  Egyesült
Államokban  is,  továbbá  az  Európai  Bizottságnál  sem  használhatják  tovább  az  applikációt  a



politikusok és az alkalmazottak sem. 

Fentiekre tekintettel, kérem szíveskedjen tájékoztatni, hogy az Ön által vezetett minisztériumban
korlátozzák-e az alkalmazás használatát a hivatali eszközökön, ha nem, akkor várható-e miniszteri
utasítás ez ügyben? 

 
Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2023. június 29.

Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté
(LMP)
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